
 

Addendum op het Verkiezingsprogramma PvdA Gelderland 2023-2027 

Deze aanvullingen op het vastgestelde verkiezingsprogramma zijn ter verklaring van de in het 

KiesKompas ingenomen standpunten. 

 

Mountainbikepaden in natuurgebieden 
Sport is gezond, al helemaal in de natuur. Alleen in hele bijzondere gevallen moet een 
tijdelijk Mountainbikeverbod opgelegd kunnen worden, bijvoorbeeld wanneer bijzondere 
soorten op een bepaalde plek nestelen. 
 

Recreatiewoningen 
De woningnood geeft reden tot het zoeken naar onconventionele oplossingen zoals het 
aankopen van tijdelijke woningen en het voeren van actieve grondpolitiek. Permanente 
bewoning op enkele huizen in vakantieparken leidt mogelijk tot vervelende gevolgen zoals 
speculatie op bestemmingswisseling en verpaupering. Dit lijkt daarmee geen wenselijke 
oplossing. Om meer informatie hierop in te winnen willen we wel onderzoeken of en hoe het 
omzetten van vakantieparken naar woonwijken bij kan dragen aan het oplossen van 
woningnood. 
Om de natuur niet verder te belasten wordt er niet meer gebouwd in natuurgebieden. Als een 
park wil uitbreiden op natuurgebied mag dat alleen nog maar met klimaatneutrale en 
natuurinclusieve gebouwen. 
 

Sterk Bestuur 

Wij geloven in herkenbare en sterke lokale besturen. Gemeenten zijn de eerste overheid 

voor inwoners, waar mensen terecht kunnen voor een paspoort, begeleiding naar werk, of 

een huwelijk. Het is belangrijk dat gemeenten goed in staat zijn uitvoering te geven aan wat 

ze moeten doen, en dat gemeentebesturen goede besluiten voor hun inwoners kunnen 

nemen. De provincie moet waar dat in het gedrang komt ondersteunen met het programma 

Sterk Bestuur, om de kracht van de gemeente op peil te houden. Gemeenten kunnen 

vrijwillig tot de conclusie komen dat samengaan goed is en kunnen in dat geval op steun van 

de provincie rekenen. 

 

Bekostiging van het Openbaar Vervoer 

De PvdA wil extra geld vrij maken voor het openbaar vervoer. Omdat de kosten voor bussen 
en brandstof de afgelopen tijd gestegen zijn, dreigen OV-lijnen te worden geschrapt. De 
PvdA wil dat voorkomen. Sterker nog, wij willen de bereikbaarheid via het OV verbeteren. 
Daarom kiezen wij ervoor het geld dat gereserveerd is voor de aanleg van nieuwe wegen 
juist in te zetten voor het OV. 
 

 


